What Do We Need Foreign Languages for?
It is known that people have been learning foreign languages for thousands of years. The ancient Egyptians learned the Greek language 2.5 thousand years ago. In the 12-th century the French language was learnt in many countries of Europe. In the 16-th century Europe begin to study the German language. In the 19-th century the nobility of different countries communicated in French again. Throughout the history of the mankind people needed some second language to understand each other. 

Nowadays, the English language is the most widespread in the world. Approximately 400 million people speak English as a mother tongue. The English language has become a world language in politics, science, trade and cultural relations. It is the language of computer technology. Half of the world scientific journals are in English. It is absolutely necessary for a good specialist in any country to be able at least to read English. If you know English, you can talk to people of any nationality, and can get necessary information anywhere in the world. 

Besides, the English language is the language of the great literature. William Shakespeare, Charles Dickens, Oscar Wilde and George Bernard Show, they all wrote their books in English. A lot of modern literature and many new films in English come out every year. If you know English, you can understand them without translation. No wonder that most educated people speak English fluently. 

Today, one person in seven of the world's population either knows English or learns it. 

Перевод текста: What Do We Need Foreign Languages for? 

Известно, что люди изучили иностранные языки в течение тысяч лет. Древние Египтяне узнали греческий язык 2.5 тысячи лет назад. На 12-ом столетии Французский язык был изучен во многих странах Европы. На 16-ом столетии Европа начинают изучать немецкий язык. На 19-ом столетии благородство различных стран общалось на французском языке снова. Всюду по истории человечества люди нуждались в некотором втором языке, чтобы понять друг друга. 

В настоящее время, английский язык является самым широко распространенным в мире. Приблизительно 400 миллионов человек говорят на английском языке как родной язык. Английский язык стал мировым языком в политике, науке, торговых и культурных отношениях. Это - язык компьютерной технологии. Половина мировых научных журналов находится на английском языке. Это абсолютно необходимо для хорошего специалиста в любой стране быть в состоянии по крайней мере прочитать английский язык. Если Вы знаете английский язык, Вы можете говорить с людьми любой национальности, и можете получить необходимую информацию где-нибудь в мире. 

Кроме того, английский язык - язык большой литературы. Уильям Шекспир, Чарльз Дикенс, Оскар Вилд и Джордж Бернард Шоу, они все написали их книги на английском языке. Много современной литературы и многих новых фильмов на английском языке выходит каждый год. Если Вы знаете английский язык, Вы можете понять их без перевода. Неудивительно это наиболее образованные люди говорит на английском языке плавно. 

Сегодня, один человек в семи из всемирного населения или знает английский язык или изучает это.

